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Επωφελής η συνεργασία 
με τις ελληνικές βιομηχανίες

! 01 ΕΛΛΗΝΙΚΕΣ επιχειρήσεις διαθέτουν 
|  σημαντικά συγκριτικά πλεονεκτήματα που 
1 τους επιτρέπουν να ανταποκριθούν αποτε- 
|  λεσματικά στον αυξημένο ανταγωνισμό για 

την επικράτηση στις νέες αγορές της Ανα
τολής και της Μεσογείου και για τη δημι
ουργία μεικτών επιχειρήσεων.

|  Την άποψη αυτή υποστήριξε ο κ. Ιάσων 
|  Στράτος, πρόεδρος του Συνδέσμου Ελληνι

κών Βιομηχανιών, κατά τη διάρκεια εκδήλω
σης με θέμα «0 ρόλος της Ελλάδας στη 
Διεθνή Οικονομία».

| Οι ελληνικές επιχειρήσεις θα επωφεληθούν 
από το άνοιγμα των νέων παρθένων αγο
ρών, που θα απορροφούν για μεγάλο διά
στημα ελληνικά προϊόντα και υπηρεσίες.

J Οι εγχώριες επιχειρήσεις λόγω μεγέθους 
είναι εξαιρετικά ευέλικτες και μπορούν να 

1 ανταποκρίνομαι άμεσα στις ανάγκες και 
| στις δομές των οικονομιών των χωρών της 
!  περιοχής. Ωστόσο, παρά τα πλεονεκτήματα 
j που παρουσιάζουν οι ελληνικές επιχειρή- 
|  σεις δεν πρέπει να υποτιμηθούν τα προβλή- 
I  ματα που αντιμετωπίζουν και τα οποία 

είναι: ανεπάρκεια του χρηματοπιστωτικού 
|  συστήματος, σκληρή δραχμή, ανεπαρκές 
|  τηλεπικοινωνιακό δίκτυο, μη ικανοποιητικό 

επίπεδο υποδομών, κ,λπ.
I Εξάλλου, ο ΣΕΒ θα προχωρήσει πρό

γραμμα για τη μεταφορά τεχνογνωσίας 
ανάπτυξη συνεργασίας με βιομηχανικούς 

|  συνδέσμους Βουλγαρίας, Ρουμανίας

Ουγγαρίας και Τσεχίας.

Διεθνείς επενδύσεις 
ίου ΟΤΕ

Σημαντικές είναι οι δραστηριότητες που 
αναπτύσσει ο ΟΤΕ και που θα επιτρέψουν 
στην Ελλάδα να καταστεί διεθνές τηλεπι
κοινωνιακό κέντρο, υποστήριξε ο καθηγη
τής κ. Δημήτρης Παπούλιας πρόεδρος 
Δ.Σ. του οργανισμού, μεταξύ άλλων, ο ΟΤΕ 
έχει προχωρήσει στην: 
υπογραφή συμφωνίας για 49.000 ψηφιακές 
παροχές και εγκατάσταση δικτύου οπτικών 
ινών μήκους 570 χλιμ. στη Λιθουανία, υλο
ποίηση διαφόρων επενδύσεων στην Ουκρα
νία, κατασκευή δικτύου οπτικών ινών στην 
Αρμενία, εξαγορά του 20% της Telecom 
Srbija, υπογραφή σύμβασης με τη Γεωρ
γία, κ.λπ. Επίσης, μέσα στο επόμενο 
18μηνο αναμένεται η ιδιωτικοποίηση σε 
πέντε τουλάχιστον τηλεπικοινωνιακούς 
οργανισμούς χωρών της Βαλκανικής και 
της Μαύρης Θάλασσας.
«Είναι φανερή η φιλοδοξία του ΟΤΕ να 

αναδειχθεί σε περιφερειακή τηλεπικοινω
νιακή δύναμη στα Βαλκάνια, τη Μέση Ανα
τολή, Βόρεια Αφρική και Μαύρη θάλασσα», 
τόνισε με έμφαση ο κ. Παπούλιας.

Το Ελληνοαμερικανικό 
Επιμελητήριο

Με ζωτικά θέματα της Ελληνικής Οικονο

μίας, όπως είναι η προστασία του περιβάλ
λοντος, ο εκσυγχρονισμός της αγροτικής 
παραγωγής και η προώθηση της περιφε
ρειακής ανάπτυξης, θα ασχοληθεί περισ
σότερο το Ελληνοαμερικανικό Επιμελητή
ριο.
Αυτό ανέφερε ο πρόεδρός του κ. Κων

σταντίνος Ιωάννου, που παρουσίασε 
στους ξένους συνέδρους τις  βασικές 
εκδηλώσεις που πραγματοποιεί το επιμε
λητήριο, εδώ και αρκετά χρόνια, συμβάλ
λοντας με διάφορους τρόπους στην 
ενίσχυση της ελληνικής οικονομίας.
Ο διεθνής οικονομικός ρόλος της Ελλά

δας θα επηρεασθεί από την ικανότητα της 
Ελλάδας να ενταχθεί ανάμεσα στους πρώ
τους στην ΟΝΕ, είπε ο κ. Ιωάννου.
Τέλος, έδωσε έμφαση στην αναγκαιότητα 

προώθησης των αποκρατικοποιήσεων που 
«δεν πρέπει να φοβίζουν», αφού πλέον 
υπάρχουν εμπειρίες και γνώσεις. 
Συντονιστής της εκδήλωσης ήταν ο δρ 

Κίμων Στεριώτης, αρχισυντάκτης της 
ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗΣ, ο οποίος επικέντρωσε 
τις παρατηρήσεις του στην αναγκαιότητα 
προώθησης των ιδιωτικοποιήσεων στον 
τομέα των τραπεζών, στην ενίσχυση του 
εσωτερικού ανταγωνισμού και στη μείωση 
των δημοσίων ελλειμμάτων, προκειμένου 
να μειωθεί το κόστος του χρήματος και να 
ενισχυθούν οι αναπτυξιακοί ρυθμοί.


